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فاروج  امام جمعه؛ حجت الاسلام »قلی زاده«امام جمعه فاروج، وفای به عهد را از نشانه های 
و  عهد  در  نیکوکار  و  متقی  مومن،  های  انسان  گفت:  و  دانست  صالح  و  نیکوکار  های  انسان 
میثاق های خود استوارند.حجت الاسلام »قلی زاده« به بیان واکنش شایسته دولتمردان در 

قبال جسارت های ترامپ پرداخت و اضافه کرد: ترامپ چهره و روی آشکار شیطان بزرگ، 
آمریکاست.

نماینده ولی فقیه:

کوتاهی در پاسخ گویی به ارباب رجوع، دزدی است
عربده های ترامپ سبب انزوای بین المللی آمریکا شد

بهروز- مهم ترین نکاتی که در خطبه های دیروز نماز جمعه بجنورد مطرح شد، بی اثر بودن اقدامات و برنامه های 
آمریکا علیه ایران بود و این که مردم منطقه امروز به یک آگاهی فراگیر دست پیداکرده اند. البته نماینده ولی فقیه 
در استان در این خطبه ها به بیان مصداق های مختلف دزدی در جامعه پرداخت و کوتاهی در پاسخ گویی به ارباب 
رجوع را نوعی دزدی دانست. خطیب جمعه بجنورد با بیان این که در ماه صفر قرار داریم به دادن صدقه در این 
ماه تاکید کرد و افزود: اول صفر روزی است که کاروان اسرا به دمشق وارد شدند و با وجود بمباران تبلیغاتی علیه 
کاروان اسرا و خارجی خواندن آن ها امام سجاد )ع( و حضرت زینب)س( توانستند راه بزرگ شهدا را با روشنگری 

های خود روشن نگه دارند.
نماینده ولی فقیه در استان با توصیه رعایت تقوای الهی به نمازگزاران افزود: مردم باید متوجه باشند و دقت کنند 
اعمالی انجام ندهند که مانند دزدی است. وی افزود: دزدی فقط سرقت مال نیست بلکه هر کاری که کامل و 
صادقانه انجام نشود، دزدی است.آیت ا... »یعقوبی« با بیان این که برخی حتی از نماز خود هم می دزدند، بیان 
کرد: برخی از زوج های جوان هنگامی که ازدواج می کنند با وجود مهریه های سنگین این گمان را در ذهن خود 
دارند که مهریه را چه کسی داده و چه کسی گرفته است اما نمی دانند هر که برای مهریه خود را بدهکار کرده، 
حتی اگر قسطی هم شده باید مهریه همسر خود را بپردازد و حق زن را محفوظ بدارد. وی افزود: در زمان کار هم 

نباید از وقت کار زد و  در پاسخ گویی به ارباب رجوع کوتاهی کرد زیرا نوعی دزدی است.
آن  اقساط  اما  وام می گیرم  این که  با نیت  نیز گفت: هر که  آن  اقساط  پرداخت نکردن  و  وام  وی درباره دریافت 
با تاخیر به این کار اقدام کند در حقیقت دزدی کرده است. وی تصریح کرد: دزدی در مسائل  یا  را نمی پردازم 
حرف  به  دادن  گوش  و  سمع  استراق  افزود:  »یعقوبی«  ا...  آیت  شود.  می  دیده  روزها  این  نیز  کاری  و  مدیریتی 
دیگران هم نوعی دزدی است پس مراقب باشیم که آلوده دزدی نشویم. امام جمعه بجنورد در  بخش دیگری از 
سخنان خود با بیان این که در روزهای آغازین ماه صفر قرار داریم، بیان کرد: اول صفر کاروان اسرا به دمشق وارد 
شد و شام شهری بود که تمام و کمال در اختیار بنی امیه قرار داشت و هر کاری می توانستند کردند تا کاروان اسرا 

را خارجی و یاغی معرفی کنند.
با  اما اهل بیت)ع( کار خود را کردند  و  وی افزود: در هنگام ورود کاروان اسرا، شام بمباران تبلیغاتی شده بود 

خطبه های روشن و دلنشین و کوبنده کاری کردند که آبروی بنی امیه رفت.
حرم  از  و  اند  کرده  سپر  سینه  بوم  و  مرز  این  فرزندان  امروز  گذشت  سخت  اسرا  کاروان  به  روز  آن  اگر  گفت:  وی 
حضرت زینب)س( دفاع می کنند. خطیب جمعه بجنورد با اشاره به ثبت نام میلیون ها نفر برای حضور در کربلا 

و اربعین حسینی اظهار کرد: پیاده روی اربعین نماد عاشورا و دل بستگی مردم به اباعبدا... الحسین)ع( است.
نماینده ولی فقیه در استان، این پیاده روی بزرگ را از اثرات جریان فرهنگی عمیقی برشمرد که پایه های آن از روز 
بعد از عاشورا و از سوی حضرت زینب کبری)س( و امام سجاد)ع( پی ریزی شده است. وی  در بخش دیگری از 
خطبه ها با اشاره به فتنه های جدید آمریکا گفت: برنامه های آمریکا با تمام سرمایه گذاری های گسترده در یمن، 

بحرین، عراق و سوریه نقش بر آب شد و ایران توانست با اقتدار، فتنه های آمریکا در خاورمیانه را خنثی کند.
امام جمعه بجنورد با بیان این که در هفته گذشته رئیس جمهور آمریکا سخنانی گفت که ناشی از هوچی گری او 
بود افزود: عربده های ترامپ سبب انزوا و تنهایی آمریکا در صحنه بین المللی شد چرا که حتی ضد انقلابیون به این 

سخنان و این که او ملت ایران را تروریسم خواند واکنش نشان دادند و کسی از او حمایت نکرد.
آیت ا... »یعقوبی« با بیان این که مردم منطقه امروز به یک آگاهی فراگیر دست پیداکرده اند، افزود: آمریکا هم به 
اقتدار نظام اسلامی ایران اعتراف کرد و اگر چه بی ادبانه گفت اما با سخنانش نشان داد که از ایران می هراسد. 
وی ادامه داد: امروز روز اقتدار و سیاست پخته ملت ایران اسلامی و حکمت حکیمانه رهبری است و توانسته ایم 
فتنه های آمریکا را در نطفه خفه کنیم.امام جمعه بجنورد افزود: رئیس جمهور آمریکا باید بداند سپاه فرزند انقلاب 

است و به  عنوان یک مجموعه نظامی نیست.
آینده  سرمایه های  را  نخبه  جوانان  رهبری،  گفت:  کشور  نخبگان  جمع  در  رهبری  اخیر  سخنان  به  اشاره  با  وی 
کشور توصیف کردند  که باید آماده مدیریت در رده های بالای نظام در نسل آینده باشند.وی اظهار کرد: ما باید 
موشک های مان را برای دفاع از انقلاب روزبه روز آماده تر کنیم تا کسی جرئت نگاه چپ به ایران اسلامی را نداشته 
باشد.آیت ا... »یعقوبی« افزود: می شود از آمریکا نترسید و زندگی کرد و این مدال افتخاری بود که رهبری به مردم 
دادند و گفتند 40 سال از آمریکا نترسیدیم و زندگی کردیم و آمریکا بداند کسی نیست که از او بترسیم.امام  جمعه 
بجنورد با تأکید بر این که آمریکا و اسرائیل در پی حاکمیت دوگانه هستند، تصریح کرد:  آن ها می خواهند برخی 

را نسبت به  نظام بدبین و از آن ها برای تأمین منافع خود سوءاستفاده کنند.
وی با بیان این که مسئولان جمهوری اسلامی ایران به ویژه رئیس جمهور با شفافیت و قاطعیت موضع گیری کردند که 
بر این شجاعت درود می فرستیم، افزود: بنا به قول رئیس جمهور، سپاه فرزند انقلاب است و همان طور که انقلاب را 
دوست داریم، فرزندش را نیز دوست داریم.وی خطاب به آمریکایی های خاطرنشان کرد: وارد بازی شده اید که آغاز آن 
با شماست اما پایان آن با شما نخواهد بود.نماینده ولی فقیه در خراسان شمالی همچنین به کمک به مسلمانان میانمار 
و میلیون ها آواره که به سمت بنگلادش سرازیر شده اند تاکید کرد و افزود: رهبر معظم انقلاب یک میلیارد تومان به این 

نیازمندان کمک کردند و امید است تا  در این هفته، ملت خداجوی خراسان شمالی نیز در این حرکت 
خداپسندانه سهیم شوند. رئیس شورای فرهنگ عمومی خراسان شمالی با بیان این که از سه شنبه 
هفته جاری نمایشگاه کتاب در مصلی برگزار می شود، اعلام کرد: نماز جمعه این هفته بجنورد در 

امام زاده سید عباس)ع( برگزار می شود.

بام و صفی آباد  امام جمعه؛ حجت الاسلام »هوشمند نژاد«سجادی-امام جمعه بام و 
صفی آباد با اشاره به ایام حزن اسارت بازماندگان عاشورا، گفت: ایام اسارت به ویژه در شام از 

بزرگ ترین مصائب اهل بیت)ع( است.حجت الاسلام »هوشمند نژاد« در بخش دیگری از 
سخنانش، سخنان  ترامپ رئیس جمهور آمریکا درباره کشورمان را محکوم کرد.

)ع(  باقر  امام  ولادت  سالروز  تبریک   با  قاضی  جمعه  امام  نژاد«  امام جمعه؛ حجت الاسلام »شریعتی  قاضی 
گفت: از اول انقلاب اسلامی، ملت با دشمنی های سران آمریکا که یهودی و صهیونیزم هستند مواجه شده اند 
و به این دشمنی که کارنامه اش پر از خیانت و جنایت است چگونه می توان اعتماد کرد؟حجت الاسلام »شریعتی 
نژاد« خطاب به مسئولان نظام افزود: چرا روی یک تجربه ناموفق پا فشاری می کنید و مردم را در فشار اقتصادی 
قرار می دهید؟ دست از لجاجت بردارید و به جوانان انقلابی و استعدادهای داخلی اعتماد کنید تا ملت از بحران 
تحریم ها خلاص شود و دست مفسدان اقتصادی و  نفوذی های آمریکایی و اروپایی را از دخالت در امور سیاسی 

کشور و از شریان های اقتصادی قطع کنید.

جاجرم  امام جمعه ؛ حجت الاسلام »موسوی«معینی-امام جمعه جاجرم با تقدیر از برگزاری 
ارزشمند  فرصت  این  از  کنیم  تلاش  گفت:  جاجرم  آلومینای  شرکت  توسط  کتاب  نمایشگاه 
مذهبی  های  کتاب   از  کنند  سعی  آینده  های  سال  در  نیز  برگزاری  مسئولان  و  کنیم  استفاده 

بیشتر استفاده کنند و توجه بیشتری به کتاب های نویسندگان کشور خود داشته باشند.

گفت:  آشخانه  جمعه  امــام  الاسلام »احمدزاده«برومند-  حجت  جمعه؛  امــام  آشخانه  
تقدیر  قابل  ترامپ  به  جواب  در  مسئولان  دیگر  و  سپاه  از  حمایت  در  جمهور  رئیس  های  پاسخ 

و  ایران  قدرتمند  بازوی  اسلامی  پاسداران  سپاه  افزود:  »احمدزاده«  الاسلام  است. حجت 
نیروی نظامی محبوب دل مردم ایران و منطقه است.

گرمه  امام جمعه؛ حجت الاسلام »تاتاری«محمودیان-امام جمعه گرمه با اشاره به ضرورت 
برابر  در  باید  الهی  مقدسات  به  پایبندی  برای  انسان  گفت:  انسان  در  نفس  هوای  با  مبارزه 

محکم  پشتوانه  پاسداران  سپاه  افزود:  »تاتاری«  الاسلام  بجنگد.حجت  نفسانی  هواهای 
نظام اسلامی است که استوار در مقابل راه های نفوذ دشمن محکم ایستاده است.

غلامان امام جمعه؛ حجت الاسلام »سلیمانی«امام جمعه غلامان با اشاره به سالگرد ورود 
اهل بیت امام حسین )ع( به  شام گفت: اهل بیت )ع( در شهر شام سختی و مشکلات زیادی را 
تحمل کردند.حجت الاسلام »سلیمانی« با اشاره به سالگرد درگذشت آیت ا... »مهدوی کنی« 

افزود: ایشان در پست های مختلف خدمات شایسته ای را به نظام اسلامی ارائه کردند.

عکس: خراسان شمالی آیین عبادی، سیاسی نمازجمعه روز گذشته در قاضی 

اربعین  به  اشاره  با  تیتکانلو  جمعه  الاسلام »نادعلیزاده«امام  حجت  جمعه؛  امام  تیتکانلو  
و  سفر  قصد  که  ــرادی  اف گفت:  عالیات  عتبات  به  مختلف  های  گــروه  سفر  و  حسینی)ع( 
پیش  مشکلی  تا  کنند  طی  را  سفر  قانونی  مراحل  و  اقــدام  زودتــر  چه  هر  باید  دارنــد  زیــارت 

نیاید. حجت الاسلام»نادعلیزاده« افزود: در هر سفر زائران باید نکاتی  همچون سعه صدر، 
ازخودگذشتگی، روحیه پرسشگری و حفظ شان زائر ایرانی را رعایت کنند.

سنخواست  امام جمعه ؛ حجت الاسلام »سعیدی«امام جمعه سنخواست گفت: یکی 
از فضیلت های انبیای الهی حسن خلق است و انسان به دنبال شناخت خداوند می رود.

حجت الاسلام »سعیدی« با اشاره به سخنان رئیس جمهور آمریکا افزود: ترامپ آدم ابلهی 
است و باید  جواب این ابله را محکم بدهیم.

امام جمعه راز و جرگلان با اشاره به سالروز  راز و جرگلان  امام جمعه؛ حجت الاسلام »نوروزی«رحمانی- 
اجرایی  مختلف  مشاغل  در  فراوانی  خدمات  ایشان  گفت:  کنی  مهدوی  ا...  آیت  درگذشت 

حکومتی و نظارتی در کشور  داشتند و شخصیت اخلاقی ویژگی بارزی بود که باعث ماندگاری 
نام و یاد ایشان شد.حجت الاسلام »نوروزی« با اشاره به صحبت های اخیر ترامپ افزود: ملت 

ایران در میادین و مناسبت های مختلف به یاوه گویی های وی پاسخ قاطعی دادند و ملت 
باید در چنین شرایطی وحدت خود را حفظ کنند.

سخیف  سخنان  تحلیل  با  شیروان  جمعه  امام  زاده-  الاسلام »کوثری«عوض  حجت  جمعه؛  امام  شیروان  
ایران  القای وجود حاکمیت دوگانه در  ترامپ گفت: تلاش ترامپ و دستگاه حاکمه آمریکا برای 

است ولی پاسخ دندان شکن رهبری نظام اسلامی و دولت و ملت این القائات را خنثی کرد.
حجت الاسلام »کوثری« اظهار کرد: سپاه پاسداران محبوب ملت ایران و از جمله مولفه های 

عزت و اقتدار کشور و مایه امید ملت های تحت ستم و سایه آرامش منطقه و سدی محکم در 
برابر متجاوزان است.

سجاد  امــام  سیره  بیان  با  درق  جمعه  »محمدی«امام  الاســلام  حجت  جمعه؛  امام  درق  
یکی  دادند؛  انجام  خود  شهادت  تا  کربلا  واقعه  از  بعد  مهم  کار  دو  )ع(  سجاد  امام  گفت:  )ع( 

روشنگری در مسیر راه بود که امام)ع( شجاعانه در مقابل حکام بنی امیه از حقانیت اسلام 
دفاع کردند و دوم تألیف کتاب باارزش صحیفه سجادیه بود.

امام جمعه اسفراین با تمجید از جایگاه اسرای  اسفراین  امام جمعه؛ حجت الاسلام »محمدیان« نجفیان- 
کربلا در ماندگاری حادثه عاشورا گفت: اگر همراهی و استقامت اسرای کربلا نبود کربلا در کربلا می ماند اما 

پیوند همت زینبی و قیام حسینی مایه ماندگاری عاشورا شد.حجت الاسلام »محمدیان« با اشاره 
به نطق های آتشین و روشنگرانه امام )ره( که مایه حاشیه رانی لایحه کاپیتولاسیون شد افزود: 
امام راحل همه رنج های برآمده از روشنگری از جمله تبعید و شهادت فرزند برومندشان را به جان 

خریدند.


